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Zápis č. 31 
ze zasedání P ČMKU dne 17.12. 2009 

zasedací místnost ČMKU 
 
Přítomni:  
P ČMKU: MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, ing. R. Lysák, J. Kudrnáčová, I. Nováková, B. 

Uchytil, M. Kašpar, A. Karban, M. Václavík 
  
DR:   M. Krinke, P. Márová, MUDr. M. Raba 
Tisková mluvčí:   Bc. Vladimíra Tichá 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. Došlá pošta 

3. Rozpočet ČMKU na rok 2010 

4. Různé 

 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání  

 

Dogoffice  

Bude předmětem příštího zasedání 

 

Dozorčí rada: 

 Kontrola zahraničních cest – zjištěny formální nedostatky, DR vyzývá k jejich odstranění 

Zodpovídá: Tajemnice 

 DR požaduje, aby v zápisech P ČMKU byly uvedeny konkrétní osoby, které pojedou na 

zahraniční cestu 

 

Hospodaření 

 Předsedkyně EK navrhuje nechat připravit dopis od právníka ČMKU s návrhem smírného 

řešení, který bude přikládán k urgencím pohledávek.  Zadáno, je v řešení. 

 I. Nováková navrhuje vést dvě pokladny, oddělit pokladnu pro účely výstavy DuoCACIB.  

P ČMKU souhlasí. 

 

Ad zápis z RPK z 7. 9. 2009 

ad bod d) ing. R. Lysák ve spolupráci s plemennou knihou vypracuje znovu systém zadávaných 

titulů předků do PP – Úkol ukončen    PŘÍLOHA 1 

Pro:  MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, ing. R. Lysák, J. Kudrnáčová, B. Uchytil, M. Kašpar, A. 
Karban, M. Václavík 

Zdržela se: I. Nováková (materiál obdržela před jednáním P ČMKU) 
Návrh byl schválen. 
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Zápisy z odborných komisí 

Ad Výstavní komise 

 Tabulka rozdělení plemen na NVP a MVP bude rozeslána rozhodčím 

Zodpovídá: Sekretariát  

 U plateb vystavovatelů Podzemské, Švece, Smetanové byly zjištěny další nesrovnalosti 

v platbách výstavních poplatků. Případ bude dále řešen po vyjádření České pošty. 

 

Ad zápis z Komise pro chov a zdraví ze dne 5. 10. 2009 

Bod 1 Klub málopočetných dogovitých plemen se odvolal proti rozhodnutí P ČMKU v tomto bodě 

 zápisu KCHZ, bude řešeno na příštím jednání. 

 

33/8/08           Zkompletování směrnice o vydávání certifikátů:  ČMKU obdržela 38 připomínek, 
které je třeba zapracovat. Zkompletovaná směrnice bude předmětem příštího 
jednání. 
Odsouhlaseno jednomyslně. 

 

2/11/09 Žádost ČMKJ o začlenění King Charles spaniel klub ČR, o.s. do ČMKJ 

Odkládá se na první zasedání v roce 2010, bude vyžádáno doplnění dalších materiálů.  

Zodpovídá: J. Kudrnáčová  

 

 

 ČKS žádá finanční příspěvek 170 000,- Kč  

Pro:  I. Nováková, A. Karban, J. Kudrnáčová 

Proti:  ing. J. Kubeš, M. Kašpar, B. Uchytil  

Zdrželi se: MVDr. L. Široký, M. Václavík, ing. R. Lysák  

 

Návrh předsedy ČMKU: Vyplatit dotaci ve standardní výši 50 000,- Kč 

Pro:  MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, M. Kašpar, M. Václavík, ing. R. Lysák, B. Uchytil  

Proti.  A. Karban 

Zdržely se: I. Nováková, J. Kudrnáčová  

Částka 50 000,- Kč bude převedena na účet ČKS. 

 

 Požadavek z poradny: Zveřejnit chovatelské stanice, které mají pozastavenou činnost – bude 

zabezpečeno v rámci možnosti přenosu dat z Dogoffice, úkol trvá 

 

 

2. Došlá pošta: 

 

Zprávy z odborných komisí: 

Komise pro rozhodčí 

Proběhly tyto akce:  
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26.11.2009 Seminář pro čekatele – pozváni všichni čekatelé, dle Řádu pro jmenování 

rozhodčích je seminář podmínkou pro připuštění ke zkouškám 

12.-13.12.2009 Zkoušky adeptů 

Zkouška písemná a ústní, dle požadavků Řádu pro jmenování rozhodčích 

22 účastníků, z toho 10 uspělo, 12 neuspělo – za 6 měsíců se mohou přihlásit 

znovu. 

Výsledky: 

12.12.2009   

jméno, příjmení Plemeno prospěl/neprospěl 

Ing. Libuše Brychtová čínský chocholatý pes omluvena 

Jiří Kalivoda český fousek neomluven 

MVDr. Štepánka Kotoučová Šarplaninec neprospěla 

Ing. Zita Krepsová výmarský ohař prospěla 

František Matouš německý ovčák omluven 

Josef Prášil německý ovčák omluven 

Mgr. Václava Rybárová ruský toy teriér prospěla 

Ivana Slapničková Bišonek prospěla 

Věra Slapničková irský vlkodav neprospěla 

Hana Stuchlá Barzoj neprospěla 

Hana Vaněčková brazilská fila neprospěla 

Pavel Polián německý ovčák prospěl 

Vladimíra Jestřábová irský vlkodav omluvena 

Kateřina Michalová Dobrman omluvena 

Iveta Klápová rhodéský ridgeback neprospěla 

 

13.12.2009      

jméno, příjmení Plemeno prospěl/neprospěl 

Klára Eichacker 
irský soft coated wheaten 
teriér neprospěla 

Lenka Folget - Klímová bearded kolie neprospěla 

Pavlína Vazdová bearded kolie omluvena 

Karel Klobása německá doga neprospěl 

Martina Kučerová německá doga prospěla 

Ewa Kalendová Šelfe omluvena 

Ing. Zuzana Nováková Kavalír King Charles španěl prospěla 

Kateřina Šmejkalová DiS. Kavalír King Charles španěl neprospěla 

Radek Šmejkal Kavalír King Charles španěl neprospěl 

Petra Plisková Pudl neprospěla 

Dana Pospíšilová welsh springer spaniel prospěla 

Ing. Michaela Přibáňová, 
PhD. Jezevčík prospěla 

Lucie Trnková anglický kokršpaněl prospěla 

Kristina Vaníčková německý špic prospěla 

Jaroslav Tomíček bavorský barvář neprospěl 
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Návrh KR: Vyškrtnout neomluveného p. Kalivodu ze seznamu, P ČMKU souhlasí. Sekretariát dá 

tuto skutečnost na vědomí klubu. 

Všichni adepti, kteří úspěšně složili zkoušku, jsou přijati za čekatele. Schváleno jednomyslně.  

 

Plánované akce: 

16. 1. 2010 Rozšiřující zkoušky, přihlášeno 20 rozhodčích 

25. 2. 2010 Závěrečné zkoušky čekatelů 

 

Zápis z Komise pro mládež ze dne 18.6.2009   PŘÍLOHA 2 

I. Nováková vyslovila pochvalu organizátorům Junior Open, sekretariát zašle poděkování, ČMKU se 

bude podílet i na akci 2010. 

P ČMKU jednomyslně schvaluje zápis z KM včetně rozpočtu na akce mládeže. 

 

Zápis z Dostihové a coursingové komise ze dne 6.12.2009 PŘÍLOHA 3 

P ČMKU souhlasí s navrženým anulováním výsledků z coursingu v Chlumci pořádaném KCHCHADP, 

konaném dne 20.9.2009. Praktické zpracování zajistí pořadatel závodu. 

Schválení zápisu: 
Pro:  MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, ing. R. Lysák, B. Uchytil, M. Kašpar, A. Karban, M. Václavík, I. 

Nováková 
Zdržela se:  J. Kudrnáčová  

 

1/12/09  Žádost KJ ČR o schválení CACIT pasteveckých akcí 

Schváleno jednomyslně 

 

2/12/09  Žádost KCH belgických ovčáků v českých zemích o zpřísnění podmínek pro zadávání 

titulu Český šampion – žádost nelze projednat bez vyjádření Czech Malinois clubu.  

Výstavní komise a Komise pro rozhodčí vypracuje více variant obecného návrhu pro 

celkové zpřísnění podmínek CHČR a CHP  

  Schváleno jednomyslně 

 

3/12/09 Žádost R. Maškové o výjimku z podmínek pro přijetí na závěrečnou zkoušku 

čekatele (nemožnost účasti na semináři) – P ČMKU nesouhlasí s udělením výjimky, 

která je v rozporu s řádem. Čekatelka má možnost zúčastnit se příštího semináře. 

Pro:  MVDr. L. Široký, ing. J. Kubeš, ing. R. Lysák, J. Kudrnáčová, B. Uchytil, A. 
Karban, M. Václavík 

Zdržel se: M. Kašpar  

Nepřítomna:  I. Nováková 

 

4/12/09 Stížnost na rozhodčí M. Kadlecovou – P ČMKU předává KR k prošetření 
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3. Rozpočet ČMKU na rok 2010 

 

Na jednání se dostavila a rozpočet předložila Ing. N. Klírová, předsedkyně Ekonomické komise ČMKU. 

Rozpočet ČMKU na rok 2010 zpracovala EK.  

 

 EK žádá P ČMKU o předložení plánu činnosti na rok 2010. 

 Karban navrhuje zapracovat do rozpočtu fond pro přípravu Evropské výstavy – částka do 

tohoto fondu bude přesunuta z položky „propagace“ a ze „zahraničního cestovného“. 

Schváleno jednomyslně. 

 Tiskopisy budou od r. 2010 účtovány přes časové rozlišení 

 EK žádá účtovat náklady v co nejkratším termínu. 

 Investice do SW – 1 182 tis roční odpis, 500 000,- investice do nového SW 

Schváleno jednomyslně 

 Úspory na cestovném DR – nečerpá cestovné za zástupce DR na výstavách a cestovné Ing. R. 

Fialy 

 

P ČMKU jednomyslně schvaluje předložený rozpočet. 

 

 

4. Různé:  

 

Šampion šampionů 2009 

Bude se konat 30.1.2010 v Top hotelu Praha – zajištěn kongresový sál 

Sponzoři: časopis  Planeta zvířat a firma Zvěrokruh 

Večerní raut bude pouze pro vítěze skupin, rozhodčí a P ČMKU  

Návrh pořádat raut za poplatek splatný s přihláškou – P ČMKU bude o této eventualitě jednat pro 

akce v příštích letech. 

TOP DOG je akcí ČMKU, časopis Pes sponzoruje tuto soutěž cenami. 

  

 Žádost Ing. Antonoviče o uvolnění z Komise pro retrívry FCI, ČMKJ navrhuje jako nového 

zástupce Mgr. Radima Kašpara 

Schváleno jednomyslně 

 Duplikáty na stránkách ČMKU – chybí zadané duplikáty ČMKJ, předseda ČMKJ zajistí nápravu 

 Sekretariát ověří, jaká jsou nová kritéria pro uznávání nových plemen FCI. FCI bud informováno o 

historii pražského krysaříka a chodského psa. 

MUDr. M. Raba osloví p.Karchera s dotazem na možnosti dalšího postupu v této věci.  
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USNESENÍ 
 

143/12/09 P ČMKU schvaluje tyto čekatele na funkci rozhodčího z exteriéru psů: 

Ing. Zita Krepsová výmarský ohař 

Mgr. Václava Rybárová ruský toy teriér 

Ivana Slapničková bišonek 

Pavel Polián německý ovčák 

Martina Kučerová německá doga 

Ing. Zuzana Nováková Kavalír King Charles španěl 

Dana Pospíšilová welsh springer spaniel 

Ing. Michaela Přibáňová, PhD. jezevčík 

Lucie Trnková anglický kokršpaněl 

Kristina Vaníčková německý špic 

 

144/12/09 P ČMKU anuluje výsledky z coursingu v Chlumci pořádaném KCHCHADP, konaném 

dne 20.9.2009. 

 

145/12/09 P ČMKU schvaluje rozpočet na rok 2010. 

 
 
 
Zasedání ukončeno:   15:00 
Příští zasedání:   únor 2010 po DuoCACIB, bude upřesněno  
Zapsala:   Ivana Jarošová 
Za správnost:   MVDr. L. Široký   

 
 


